



Hinzufügen von verwandten Produkten (Cross Promotions)

Jobelle C. - 2021-11-16 - Website und Produkte

ShopFactory ermöglicht es Ihnen, ein Produkt mit verwandten Produkten/Absätzen, mit anderen Seiten auf Ihrer Website oder mit externen Websites zu verknüpfen.

Dies kann dazu beitragen, den Umsatz zu steigern, indem Kunden auf andere Produkte aufmerksam gemacht werden, die ihnen zur Verfügung stehen, oder indem sie weitere Informationen erhalten, die ihnen bei ihrer Kaufentscheidung helfen.

So richten Sie verwandte Produkte (Cross Promotions) ein:

- Öffnen Sie Ihren Shop in ShopFactory
- Suchen Sie die Seite, auf der Ihre Produkte enthalten sind.
- Wählen Sie ein Produkt aus und klicken Sie auf die Schaltfläche DETAILANSICHT... in der Symbolleiste. Dadurch wird die Produkt-Detailseite geöffnet.
- Klicken Sie in der Seiten-Symbolleiste auf PRODUKT BEARBEITEN und wählen Sie im linken Menü die Option "Verwandte Produkte".
- Wählen Sie aus, ob Sie eine Seite, ein Produkt oder eine Internetadresse vermarkten möchten

(Wenn Sie ein Produkt hinzufügen, wählen Sie die Registerkarte "Produkt" und im unteren Teil des Dialogs sehen Sie alle Produkte und Absätze.

- Wählen Sie das Produkt aus, das Sie cross-promoten möchten, und klicken Sie dann auf die Schaltfläche (verschieben) >>, um es in das Feld "Liste der Links" zu verschieben.

Product Wizard - Product 4

This wizard allows your page, product, paragraph or banner to be linked to other pages, products, paragraphs and websites – to provide more information, to list related products or to promote other products.

> **Internet Address:** If you want to link to a file or page on the Internet, enter its address here.
> **Link Infos:** Here you find the information about each link you have created.

Pages **Products** Internet address Add Image

| Name | Catalog num... |
|-------------------|----------------|
| Product 1 m2 test | Prod-1 |
| Product 10 | prod10_aaa |
| Product 11 | prod-1111 |
| Product 12 | prod-1212 |
| Product 13 | prod13xx |
| Product 14 | prod14xxx |
| Product 2 | Prod-2 |
| Product 20 | prod-20 |
| Product 3 | Prod-3 |
| Product 4 | Prod-4 |
| Product 5 | Prod-5 |
| Product 5a | prod-5aaa |
| Product 6 | Prod-6 |
| Product 7 | prod-7 |

Product 10
Test product headline

List of links

| Name | Headline | Descrip... | Picture |
|--------------------------------------|-------------|---------------|---------|
| ShopFactory in action... Product ... | Test pro... | ../media/t... | |

5. Active 'Related products' column

6. OK Cancel Help

- Ein verlinktes Bild, einen Titel und eine Beschreibung hinzufügen



- Klicken Sie auf OK.

*****Wiederholen Sie die obigen Schritte für andere Produkte, für die Sie Cross-Promotion betreiben möchten.**

- Sie sehen nun die verlinkten Produkte in der rechten Spalte. Wenn Sie das verlinkte Bild ändern möchten, wählen Sie das Produkt aus und klicken Sie auf die Schaltfläche BEARBEITEN.

Dies ist ein Beispiel für eine Cross-Promotion

description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description.

This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description.

This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description.

This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description. This is a product description.

Property

- Choice 3 for Option 3 Choice 3 for Option 3 with a longer choice name must show properly
- Choice 4 for Option 3 Choice 4 for Option 3 with a longer choice name must show properly

Option 4 with Text box option style

Sample Text shows here - test 123...

Option checkbox style sample here



Related Products



Product 2

A\$499.00 inc. GST
ex Shipping

Optional items are separate products. ...

[More details](#)



Product 6

A\$29.95 inc. GST
ex Shipping

Pick a Polo-shirt and print some text o...

[More details](#)



Product 4

A\$1,129.00 inc. GST
ex Shipping

ShopFactory lets you create your prod...

[More details](#)

1 Buy now



Product 7

ex Shipping

test headline product 7

[More details](#)

1 Buy now